
Město Nový Jičín
Zápis č.sna§

ze schůze Osadního výboru ZM Nový Jičín m" č. Loučka,
konaného dne 23. května 2819 v 1ó. 30 hod. v hospůdce U chovatelů Loučka.

Jmenný §eznam členů qýboru: J. Kctas, J. Hub, Y. Dokulil, A. Elicer, P. Jaroň, P. Liška,
H. Micková, L. Pístecklr, t. Šimiček, M. Štěpánová, J. Kncp

Přítomní čl*nové: J. Kotas, J. Hub,, V. Dokulil, A. Elicer, P. Liška, H. Mickavá,
L. Pístechý, J. Simíček, M. Stěpánová

Nepřítomní členové omluvení: P. Jaroň
Nepřítomni členové neomluvsní: J. Knop
Hcsté: p. Pctn0d-Ď- ZO ČSCH Loučka {v záležitoxt pfogíaínu akce Den Lorrčky)
Při zahájení schůze tlyto přítorrn*: 9 členů z celkovóbo poč,tu i 1 členů osadního iýboru"
Osadní výbor je usnášeníschopný.

Zabáieníz
Schůze bylazahájena předsedau Osadního výbcru panem Jaroslavgrn Kotasenr, Líery
přivital přítomné členy a konstatoval, že ani 5. jednáni ůY se nezúčastnil p. Jan Knop, jehož
návrh na odvolání by měl bý předmětem jednániZ}l{3. 6.2019.
Poté seznámil přítomné s programern jednání, ktery byl schválenbez připomínek.

L §chrrálení progrannu
Předseda OY předložil přítomným návrh programu jednání, který byl schválen bez
připomínek
Program:
l. Schválení programu schůze
il. Kontrola minulého zápisll
ilI. Kontrola usnesení
IV. Veřejná schůze s občany - kontrola připravenosti
V. Akce Den Loučky - kontrola připravenosti
VI. ŽtňostOMlo stanovisko kMPZ3W2
\TI. Návrh na doplnění Osadního výboru
Yfi. Různé
Usnesení.
5.1 I. - Osadní výbar schvaluje navržený prograrn jednání.
Hlasování: pro. 9, proti. 0, zdtžel".se,.0, usno§ení bylo přijato.

II. Kontrola zápisu z minulého iednání
Předseda p. Kotas provedl kontrolu zápisu zminuléha jednáni, který všichni členové OV
obdrželi e-mailem. Přítomni nevznesli k zápisu žádné připomínky.
{Jsnesení.
5./ n. - Osadní výbor schvaluje zápis z minulé schůze OV č. 412019 ze dne 25 . 4. 2019
Hlasování: pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo přijato.

lIT. Kontrola usnesení
Předseda OY p. Kotas provedl kontrolu usnesení.
2N./2,,b - řešení požadavků OY.
- p*žaůavek na odstranění suchých větvi na stromech v obtrasti sídliště kolem ul. Na Lani a
za domy směrem ke garážim Tvarstavu. Plnění: zatím nebyla ze strany OY prověřena na
místě oprávněnost požadavkuo jak požadovala Ing. Kubálková z aZ? MěU - úkol trvá
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- odstranění dvou plakátovacích ploch u chodníku vedle domu Na Lani 267 (smérem
k cyklostezce}, které jsou velmi nebezpečné při sáňkování déti z přilehlého svahu.
Ptuění: požadavek zaslalo Oryfi MěU majiteli plalrátavacích plocho dosud není reakce

- pažadavekna celoroční zpřístupněni školniho hiiště i asfaltové plochy_u ZŠtr}lauháze
strany od sídliště zqména pro děti. Plnění: dosud není stanovisko OSKS MěU

2N.l2,el
- požadavek na provedeaí ačištěni přístřešků aa autobuscqých zastávkácb, od soli s nátěrem
kovové konstrukce, Plrrění: zatím neprcvedeao

3.jTV. - Osadní výbor.navrhuje svolat v Loučce ve 2. pol. 2019 společné jednání s odborem
dopravy MěU event. s DK RM k řešení dopravní situace vč. parkování v prostoru
sídliště. plnění: úkol trvá

3./ilIL
- přes majitele byvalélto pozemku p. Pďřeka {převedeno na jeho dceru JlJDr. A]erur
Blažkovou) zajistit odstraněni či provedení úprar,y-pruklestu náletorlich křovin u pozemku
parc_ č.69811, k. ú. Loučka :u1. ZaHumny zasahqicich do této komunikace. Plnění: sdělení
OMI Mět}, že prověří stav a v případě cprávněnébo požadavku vyzve vlastrríka
p*zemku o adstraněnízáva* - datší sdělení není

4.NIn
- osadní výbor požaduje po TSM provádění sečení trár,y kolem místních komunikací v
Loučce. Plněníl v současné době byto provcdeno

Usnesení"
5./m. - Osadní výbor
a) bere na vědomí kontrolu usnesení
b} ukládá předsedovi n p. Elicerovi provést $zickou kontrolu oprávněnosti pcžadavku na

odstranění suchých větvi ze stromů na sídlišti (fotografie} se zasláním na aZP p.

Kubálkové
c} požaduje pa OŠX§ MěÚ stanovisko k požadavku na celoroční zpřistupnění školního

hřiště i asfaltové plochy u ZŠ Dlouhá ze §rany od sídliště zejména pro děti
Elasování: pro:9, proti: 0, zdrž*l se: 0, u§nesení bylo přijato.

íy. yeřeiná schůzt s občanv - kontrola pfirrravenosti
Předseda OV p" Kotas provedl kontrolu připravenosti veřejné schůze, která se uskuteční po

.jednání OY v hospridce u chovatelů po jednání OV s konstatováníln]l žebyty splněny všechny
úkoly dané schváleným organtzačnim zajištěním ze strany předsedy a místopředsedy a schůze
je připravena.
Usnesení
s.iTV. - Osadní rrýbor bere na vědomí informaci předsedy o připravenosti veřejné

sehrize.
Illasování: pro: 9" prcti: S, zďrž*! §e. 0, u§ne§ení nebylolbylo přijato.

5.1Y. Akce Den Loučkv - kontrala připravenosti.
Předseda OY p. Kotas provedl kontrolu přípravy akce Den Loučky (viz" zápis z jedtáni
č.4l]9}.
Pa konztlltaci s p" Siryríčkem je zajišténa mše svatá a sportovní část, s p" Orlitovou odpoledni
kulturní část {snižení ceny za hudbu na 10 500 Kč, vystoupeni kouzelníka a malování na
obličej). Zhotoveny jsou plakátky ve ťormáttl h4 a h3 {zďarma MěKS), se spolupořadateli
bude dohodnuto zakoupení {en za soutěže a vše ostatní pra zdárný průběh akce. Nutné je
pr*jedaáni se sousedy areálu u chovatelů {murž. Malouškoqýml} záležitosti .,toleraoce""
hudebni produkce po 22 hod. a s MěP o průběžnou kontrolu na akci ve večerních hodinách.
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Všechny ostatní záIež\tosti spojené s uskutečněním této akce budou kontrolovány na jednání
OV v červnu (před akcí),
Usnesení
5./V. - Osadní výbor bere na vědomí informaci předsedy a spolupořadatelů o připravenosti

akce Den Lqučky
Hlasování: pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0, u§nesení nebylo/bylo přijato.

V[ žádost OMI o stanovisko kMPZ 3102
Předseda p. Kotas předtožil přítomným žádost OMI o stanovisko k MPZ 3102kvzayŤení
pachtormí smlouvy s VFU Brno - SZP Nový Jičín.
Po bližším objasnění všech aspekrri žádosti p. Hubem ze znalosti věcl, Osadní qýbor přijal
usnesení.
Usnesení
s./VI. - Osadní qýbor nemá námitky proti žádosti VFU Brno - ŠZr Nov5; Jičín a doporučuje ji

ZNIke Hadnému vynzem
Hlasování: pro: 9, proti: 0, zÁržel se: 0, usnesení bylo přijato.

VII. Návrh na doplnění člena OY
Vzhledem k ukončení členswí v Osadním rnýboru p, Jana Knopa (musí schválit ZM dne 3. 6.),
projednal předseda OY náwh na doplnění OV na 11 členů s p. Adamem Svojanovslcým (člen
OV v minulém volebnim období), kterí s náwhem vyslovil souhlas,
Usnesení
S./Vn. - Osadni qýbor navrhuje ZM schválení nového člena OV p. Adama Svojanovskóho a

ukládá předsedovi zajixit projedníní naZM.
Hlasování: pro: 9, proti: 0, zóržel se. 0, usnesení nebylo/bylo přijato,

YIIL Různé
- informace předsedy
- uskutečnily se akce OV s do,tací města a to Slď čarodějnic 3a. 4. a Derr matek v KS. Obě
akce byly vyučtovány, nejbližší akce Děts\ý den - rozloučení s předškolaky, která se
uskuteční pod spolupořadatelstvím jednoty Orel ve středu 5. čenma v areálu orlovny

- již jsou,,v provozu" nové webové stránky OV, které webmaster paní Elicerová postupně
doplňuje

Požadavlrv na město - oprava výdřevy ohraničující pískoviště na sídlišti s qýměnou nebo
doplněním písku včetně možnosti jejich zakqrti

Usnesení T,
5./V[ - Osadní qýbor

a) bere na vědomí informaci předsedy
b) požaduje po MěÚ přes TSM provedení oprav výdřevy ohraničující pískoviště na

sídlišti s qýměnou nebo doplněním písku včetně možnosti jejich zalayti
Hlasování: pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení nebylo/bylo přijato.

Y závérajednání poděkoval předseda OV přítom ným zaaktivní přístup k jednání
Bylo dohodnuto, že další schůze Osadniho výboru se uskutďní ve čtvrtek dne 13. června
v 18 hod. v Klubu seniorů anebo v hospůdce u chovatelů (bude včas upřesněnio).

Zapsal: Jaroslav Kotas, předseda OV Novém Jičíně - Loučce dne23, května 2019

přiloha - prezenční listina


